
  

 
  

                   στη γραφή (όταν μια λέξη δε χωρά   
                                                                                            σε μια σειρά και πρέπει  
                                                                                            να πάει στην επόμενη)                                                                                                                                  
                                                                          στην ομιλία (όταν ο δάσκαλος λέει 
                                                                                                την ορθογραφία στα  
                                                                                                παιδιά)   
  
  
                                  συλ -       λα-        βές    
  
  
  
  



    

 

   

    

Δ ύο  φωνήεντα, που βρίσκονται μαζί σε μια  
λέξη  χωρίζονται   

Π.χ.  αέ ρας    -> α - έ - ρας   

  χωρίζονται Δύο ίδια σύμφωνα σε μία λέξη    

Π.χ. θάλα σσ α   -> θα - λα σ - σ α   

                                                         

  

  

Έ να  σύμφωνο ανάμεσα σε δύο φων ήεντα  
ι και πάει στο δεύτερο φωνήεν χωρίζετα   

Π.χ. π ο τ ή ρι ->   π ο -   τ ή   - ρι    

   

                                                         

Τ α   δίψηφα φωνήεντα   :  αι, ει,  οι, ου, υι   
Οι συνδυασμοί φωνηέντων :  αυ, ευ, ηυ   

Οι δίφθογγοι :  αη,   αϊ, οϊ, οη   
Οι  καταχρηστικοί δίφθογγοι * :  ια, ιο,   ειο,   οιο,   ιου,   υος  

κ.ά.   
δε χωρίζονται   όταν συλλαβίζουμε   

π.χ. κουζίνα  - >  κ ου - ζί - να   
ευ χή ->   ευ - χή   

αη δόνι ->   αη - δό - νι   
γ ια γ ιά - >  γ ια - γ ιά   

  



 

Όταν μια λέξη έχει μια συλλαβή δεν 
τονίζεται και δε χωρίζεται. 

Οι λέξεις ανάλογα με τις συλλαβές 
που έχουν χωρίζονται σε: 
Μονοσύλλαβες: 1 συλλαβή 
Δισύλλαβες: 2 συλλαβές 
Τρισύλλαβες: 3 συλλαβές  

Πολυσύλλαβες: από 4 συλλαβές και 
πάνω 


